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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Maria Jönsson valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ligger enl plan.  
 

Ungdomssektionen: 
Rapport avlades på mötet.  
Hade sin första aktivitet idag 24/3. Mycket lyckad aktivitet. 
De har gjort en utvärdering av aktiviteten med deltagarna och alla var 
nöjda.  
Ska ha möte med Jonas RFSISU under påsklovet.  
De har fixat sponsrade priser själva till sina aktiviteter av Carl Nilsson och 
Maxi. Möte ska hållas med Maxi för fortsatt långsiktigt sponsring.  
Sofie hjälper tillfälligt till, men Jessica Nyman kommer att över inom kort.   

Tävlingssektionen: 
Rapport avlades på mötet:  
Tävlingssektionen håller på att se över tävlingen v.17.  
Malin P, Malin K , Sofie tillsammans med Carolina var på WE-tävling i 
Mörrum 24/3. Mycket fint och uppskattat. Tips som vi fick med oss var att 
det saknas en anläggning för SM 2025 i WE. Anna I tar detta vidare för att 
kunna ansöka om det.  

Ridskolan: 
Ingen rapport inkommen. 
Vi har anställd Jessica Vindstierna på ett konsultuppdrag.  

 

Protokoll 1-2, för Älmhult Linnébygdens 
Ridklubb 2023-03-24 
 
Närvarande: Malin Karlsson, Sofie Tillemark, 
Maria Jönsson, Ulf Almblad, Andreas Bertilsson, 
Malin Peltola, Anna Andersson, Anna 
Ingemarsson 
 
Frånvarande: Ulrika Wahlgren, Linnea Bröchner 
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Information går ut till personalen måndag 25/3. 
  
Det har varit en incident på ridskolan angående hot om våld av annan elev 
under teorilektion. Styrelsen kommer att hantera ärendet vidare.  

Web- och informationssektionen: 
Rapport skickades ut innan mötet: 
Utdrag från rapport enl nedan: 
Ett nyhetsbrev har skickats ut. Detta innehöll info från många delar av 
föreningen.  
Träningssektionen har tagit fram en enkät för att undersöka vad våra 
medlemmar vill ska hända på anläggningen. Denna har delats i 
nyhetsbrevet samt på sociala medier.  
US aktivitet Påskkärringar i Stallet har delats på sociala medier samt 
hemsidan.  
Ett utskick kommer att göras till alla som tävlar för vår förening. Utskicket 
kommer att innehålla en klubbmössa eller pannband och i medskickat brev 
kommer det finnas info att vi gärna vill att de ska höra av sig till 
styrelsemejlen eller på vårt instagram, när de varit ute och tävlat. Detta 
gör att vi kan dela info på våra sociala medier och visa uppskattning för de 
som tävlar för oss.  
En chipsförsäljning med chips från Bjäre chips kommer att starta den 18/3. 
Malin K har skickat info till ridskolan om att dela ut lappar. Info kommer att 
läggas ut på hemsidan samt sociala medier också.  
Inplanerad styrelsefotografering den 24/3.  
Information om Joyna ska läggas ut på sociala medier samt hemsidan.  
Malin K  har varit på utbildning om volontär/ideellt engagemang.  
Tyvärr var det ingen som köpte några klubbschabrak under försäljningen i 
Februari 
 

Cafeteriasektionen: 
Inget nytt att rapportera. Ska hålla möte kommande vecka  
Viktigt att de använder sitt egna swishnummer framöver 
 
Träningssektionen: 
Rapport skickades ut innan mötet: 
Utdrag från rapport enl nedan: 
Arbetsuppgifterna har delats upp mellan medlemmarna i sektionen. 
Linda håller i Cicci-träningen. 
Manuela håller i Camillas träning. 
Jessica och Carolina kommer att orda clinic, helgträning, bussresor m.m. 
Jessica har också kontakt med US för att hålla i käpphästkoppning.  
Sektionen har som mål att få igång mer aktiviteter överlag på klubben och 
att det ska bli ett ”VI” 
Frågor gällande hemsidan/kalendrar osv har lyfts och 
informationssektionen kommer att besvara detta.  
Fråga fanns om det går att ändra så att de ridande betalar tränaren direkt 
istället för att avgiften faktureras via klubben, detta för att minska 
administration. Detta tycker styrelsen är en bra ide, och säger ja till det 
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förslaget.  
Om/när vi tar hit tränare och om det skulle saknas 1-2 ekipage, kan vi 
erbjuda personalen? Rida på arbetstid som kompetensutveckling om det är 
en vardag? Detta säger styrelsen ja till.  
Det får rida på arbetstid vid träning. 
 

Anläggningskommite: 
Den 14/4 sätts som städdag på anläggningen. Informationssektionen delar 
info på sociala medier och hemsidan.  

 

Privatstallet/medlemsstallet: 
Rapport skickades ut innan mötet: 
Utdrag från rapport enl nedan: 
Ulrika och Ulf har haft ett möte för att presentera sig för de uppstallade. 
3st av de uppstallade närvarade vid mötet.  
På mötet lyftes frågor om sommarhagar, rasthagar och ventilationen. 
Önskemål finns om en tidsplan på detta. 
Det har varit en kontrollant från kommunen ute och sett över elen på 
anläggningen och vi har fått en anmärkning som rör löst liggande sladd till 
uppvärmt vattenkar vid en av privatstallets hagar. Det är åtgärdat. 
 

§  Övriga frågor 
 
Medlemsinsput: 
Fråga inkommen om vi skulle kunna ha en second hand 
avdelning för att sälja begagnade ridkläder. Anna A och Maria 
kollar på en lösning.  
 
IKEA-dagen föreningsdag: 
Hålls onsdag 10/4 17.00.  
 
 
 

 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 27/3 2024  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                       Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
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Maria Jönsson, justeringsman 


